

Date: 2026/02/01
Reference: 2026/90

التاريخ:

المرجع:

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

السادة / بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Disclosure of Material Information:

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

**Nominations for the Election of the Board of
Director of Kamco Investment Company K.S.C.P**

الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة كامكو
للاستثمار ش.م.ك.ع

With reference to the above-mentioned subject and the instructions specified in Appendix 4 of Module 5 ("Securities Activities and Registered Persons") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, Kamco Investment Company K.S.C.P ("Kamco Invest") announces the start of nominations for the election of the Board of Directors for the upcoming term (2026 – 2027 – 2028), for two weeks starting from Sunday 1 February 2026 until Saturday 14 February 2026.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الملحق رقم 4 من الكتاب الخامس ("أنشطة الأوراق المالية والأشخاص المسجلون") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تعلن شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لدورته القادمة (2026 - 2027 - 2028)، وذلك لمدة أسبوعين اعتباراً من يوم الأحد الموافق 1 فبراير 2026 وحتى نهاية يوم السبت الموافق 14 فبراير 2026.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

Faisal Mansour Sarkhou
Chief Executive Officer

فيسل منصور صرخوه
الرئيس التنفيذي

KAMCO
INVEST

19

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ Date	1 فبراير 2026	1 February 2026
اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامة)	Kamco Investment Company K.S.C (Public)
المعلومة الجوهرية Material Information	تعلن شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لدورته القادمة (2026 - 2027 - 2028)، وذلك لمدة أسبوعين اعتباراً من يوم الأحد الموافق 1 فبراير 2026 وحتى نهاية يوم السبت الموافق 14 فبراير 2026، وذلك عملاً بأحكام الملحق رقم 4 من الكتاب الخامس ("أنشطة الأوراق المالية والأشخاص المسجلون") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها. فعلی من يستوفي معايير وشروط الترشح وفقاً لأحكام قواعد الكفاءة والنزاهة المنصوص عليها في الكتاب المشار إليه أعلاه ويرغب في ترشيح نفسه، تقديم طلب الترشح الخاص بهيئة أسواق المال، مبيناً فيه الصفة التي يرغب في ترشيح نفسه لها (تنفيذي – غير تنفيذي – مستقل)، مرفقاً به جميع المستندات المطلوبة. وسيتم إستقبال طلبات الترشح بمقر الشركة الكائن في برج الشهيد – شارع خالد بن الوليد – شرق – الدور 12، وذلك خلال مواعيد العمل الرسمية للشركة من الأحد إلى الخميس، وذلك من الساعة 8:30 صباحاً وحتى 4:00 مساءً.	Kamco Investment Company K.S.C.P ("Kamco Invest") announces the start of nominations for the election of the Board of Directors for the upcoming term (2026 – 2027 - 2028) for two weeks starting from Sunday 1 February 2026 until Saturday 14 February 2026, in line with the instructions specified in Appendix 4 of Module 5 ("Securities Activities and Registered Persons") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments. Accordingly, anyone who meets the eligibility criteria and conditions for nomination in accordance with the rules of competence and integrity set out in the above-referenced book, and who wishes to nominate himself, must submit a nomination application of CMA. The application must specify the capacity for which the applicant seeks nomination (Executive – Non-Executive – Independent) and must be accompanied by all required documents. Nomination applications will be received at the company's headquarters located at Al-Shaheed Tower – Khaled Bin Al-Waleed Street – Sharq – 12th Floor, during the company's official working hours from Sunday to Thursday, between 8:30 a.m. and 4:00 p.m.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect of Material Information on the Company's Financial Position	لا يوجد	Not Applicable